
Protokoll från Styrelsemöte i Fjärdhundra sportklubb
Datum: 2020-01-10
Plats: TEAMS
Tid: 19:00

Närvarande
Martin Lidbom, ordförande
Maria Hägglöf, sammankallande för Festkommittén
Monica Enqvist, sammankallande för Innebandy
Johan Engvall, kontaktperson för Fotboll
Anna Sager, ledamot
Robert Schyman, ledamot

§1. Mötets öppnande
Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. Till sekreterare för dagens styrelsemöte 
valdes Monica Enqvist. 

§2. Godkännande av dagordning
Dagordningen för dagens styrelsemöte genomlästes och godkändes. 

§3. Godkännande av föregående protokoll
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§4. Ekonomi
Till dagens möte har det inte inkommit någon ekonomiskt rapport. Ordförande publicerar den 
ekonomiska rapporten i styrelsens Facebookgrupp när rapporten inkommit. 

§5. Ordförande har ordet

1) Belysning – cirkelfys utomhus
Ordförande rapporterar om trassel med utomhusbelysningen på området vid Badet, där 
friskvården/cirkelfys för vuxna kör sin aktivitet. Lamporna lyser till synes slumpmässigt och det innebär 
att cirkelfysen får problem de gånger lamporna är släckta. Ordförande har varit i kontakt med 
kommunen ang. denna fråga, oklart vad den slumpmässiga belysningen beror på. Cirkelfys behöver i 
princip ha sin aktivitet på området eftersom de fått tillgång till en lokal i Badet där de kan förvara sina 
redskap. Styrelsen diskuterar idag om cirkelfys kan flytta verksamheten till området vid 
isrinken/Engvallen där man själv kan sätta igång belysning, dock finns där ingen självklar plats att förvara 
redskap (bildäck, rep mm).

Beslut
att Ordförande fortsätter dialog med kommunen ang. frågan kring belysning och område att 

kunna bedriva cirkelfys utomhus i skymning/mörker.  
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2) Inbrott på Mellevi

Ordförande har varit i kontakt med polis, försäkringsbolag och kommun ang. det inbrott/den 
skadegörelse som inträffat på Mellevi. Johan Engvall har städat upp i lokalen. Ordförande efterlyser 
foton eller annan dokumentation kring vad som fanns i lokalen, bl a på utrustning såsom ljudanläggning 
och rökmaskin, ”måldator” (bärbar dator) som fanns i lokalen och som nu är stulet. Utrustning i lokalen 
är huvudsakligen sponsrad eller tagits emot som gåva/lån vilket kan komplicera när det gäller 
försäkringsbolagets krav på verifikat. Kablar och sladdar är också borta. ”Cirkustältet”/popuptältet är 
kvar/inte stulet. Mycket tråkig händelse i en redan ansträngd och jobbig situation för sportklubben. 

Beslut
att Ordförande tillsammans med styrelsen tittar igenom FB-inlägg för att se om det finns någon 

dokumentation kring utrustningen samt att ordförande kontaktar Sportklubbens ansvarig för 
bokföring för att se över vilka kvitton som finns, exempelvis på TV:n. 

att Den i styrelsen eller på annat sätt den som har någon bild eller specifika uppgifter som vad 
som fanns i lokalen hör av sig till ordförande. 

§6. Rapport från sektionerna
Fotboll
Uppstart av A-Lag i Fjärdhundra Sportklubb löper på, goda förutsättningar för att det ska bli ett bra gäng 
som tar ansvar för drift och laget. Ordförande och Engvall har haft dialog kring möjlighet för A-laget att 
kunna träna utomhus på konstgräs. Som det ser ut i dagsläget så kommer det att lösa sig med att laget 
kan träna en gång/veckan på konstgräs/Fanna. A-laget kommer att spela i division 8, deras första match 
är Cup 7/3 2021. A-laget jagar sponsorintäkter och har lyckats tämligen bra, ICA MAXI bl a, preliminär 
bedömning är att sponsorintäkterna till stor del kommer att täcka de kostnader som uppkommer kring 
A-laget.

Ordförande och Engwall kommer att kalla ungdomsledare/ungdomstränare till ett möte ang. hur 
fotbollssäsongen ska dras igång till våren både vad gäller lag och ledare. 

Diskussion kring om det möjligen finns intresse för att starta upp ungdom/vuxenlag damer.

Beslut
att Ordförande och Engwall ser över om det går att göra utskick ang. detta, skickar ut via laget.

Handboll
Ingen rapport från Handbollen vid dagens möte då sammankallande inte har möjlighet att närvara på 
mötet. Handbollen påverkas precis som alla andra aktiviteter i Sportklubben av Coronapandemin. Om 
Sporthallen blir stängd även efter 24/1 (då nytt besked ang. kommunens stängning av hallar ska komma) 
så finns lite idéer kring att ha utomhusaktiviteter för lagen.

Innebandyn
Träningar och matcher är pausade p g a restriktioner kring pandemin/hallstängning. Innebandyn har inte 



Protokoll från Styrelsemöte i Fjärdhundra sportklubb
startat upp några utomhusaktiviteter som ersättning, avvaktar besked som kommer 24/1.

Friskvård/Barngymnastik/Skidor/Rink/
Barngymnastik är pausad p g a brist på ledare. 

Ordförande lyfter frågan kring om fortsatt aktivitet med Badminton skulle generera en ny sektion i 
sportklubben. Frågan diskuteras. Enligt tidigare diskussioner så har styrelsen kommit fram till att om 
någon/några vill tävla i Badminton så får sportklubben överväga att ev. starta ny sektion men om det 
fortsätter gälla motionsaktivitet så kan Badminton finnas med i sektionen Friskvård. 

Sportklubben har en engagerad och frivillig person som åtar sig det huvudsakliga arbetet kring att göra 
skidspår (när snö/förutsättningar för det finns). Gammal skoter och spårmaskin finns inom sportklubben. 
Flera personer har anmält intresse för att hjälpa till med Rinken och det finns nu en messengergrupp, 
spolning och underhåll av rinken, nu hoppas vi bara på att det är kallt en längre tid. Underlaget på rinken 
är svårt att spola, få någon nivå på isen p g a att det är ”lösgrus” och vattnet sjunker undan. 
Sportklubben kan på eget initiativ inte åtgärda/förbättra underlaget utifrån både kostnad och att 
sportklubben inte äger marken. Vatten till spolningen tas för intilliggande vattenpost. Engwall uppger att 
det finns ett ”livstidsavtal”, ett skriftligt dokument som ger Sportklubben rätt att nyttja marken så länge 
inte marken behövs för byggnation av industri/företag. Diskussion idag kring om området vid rinken kan 
användas till exempelvis utomhus fotboll/vinterfotboll, ev. kan några av målen från Mellevi flyttas till 
området och att området plogas upp, Engwall erbjuder sig att ploga. 

Beslut
att Engwall och ordförande ser över vilka skriftliga avtal/överenskommelser det finns 

kring Rinken/området vid rinken.
att Engwall och ordförande ser över om det är möjligt att flytta mål från Mellevi till 

rinkenområdet.   

Festkommittén
Aktiviteter inom Festkommittén har legat lågt p.g.a. pandemin. Dock har Hägglöf hållit i försäljning av 
kakor vilket efter avdrag för Bonustrappan i försäljningskickback till lagen genererat 11 892 kr till 
Sportklubben. Bäst säljande lag var Handboll f16. Totalt såldes 812 burkar. Toppenjobb av Hägglöf samt 
lagen.

Diskussion idag kring behovet av försäljning och att det vore bra om någon person kunde ta på sig denna 
uppgift. Finns något inlägg på FB där det framgår att Solan Styrsven ev kan vara intresserad av att hålla i 
framtida försäljning av Bingolotter. 

§7. Föranmälda frågor

Årsmötet
Ordförande visar närvarande vid mötet arbetsmaterial kring valberedningens arbete, flera nya namn på 
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förslag men tyvärr i dagsläget inget nytt namn till ordförandepost. Dokumenten som gås igenom visar 
sammantaget att sportklubben har en solid ekonomi och genom att sportklubben köper in tjänst 
gällande ekonomi och redovisning så är det ordning och reda i ekonomin.

Årsmötet kommer att hållas via Teams p.g.a. rådande pandemi. Samtal idag kring poster som behöver 
tillsättas för att hålla i ett årsmöte via Teams. Det blir första gången detta prövas. 

Ordförande skickar ut kallelse till årsmötet via Laget.se samt anslår på lokala anslagstavlor senast tre 
veckor innan datum för årsmöte som är söndag den 7/2. Utskick gällande motioner görs omgående. Inför 
årsmötet behövs någon som kan hålla extra koll på de som ”väntar i lobbyn” i teams så att de släpps in. 
Viktigt att, vid röstning, se att de som röstar verkligen är medlemmar. Tanken vid röstning är att hålla 
den såsom man gör vid vanliga årsmöten, genom att frågor besvaras med ja, av den anledningen 
behöver varje deltagare vid mötet vara uppkopplad med ljud och bild för att rösten ska vara giltig. 
Rösträknare behöver finnas vid behov. 

Inför årsmötet behöver sektionerna komma in med verksamhetsberättelse för år 2020, läggs i 
Facebookgruppen som styrelsen har eller mailas till ordförande inom 10 dagar. 

Beslut
att Verksamhetsplan för Sportklubben gällande år 2021 skrivs gemensamt för hela sportklubben, 

inte sektionsvis. 

Årsmötet hålls den 7/2 kl. 18.00. Efter årsmötet sker det konstituerande mötet (Ordförande tar fram
dagordning för denna så att den finns tillgänglig efter årsmötet).
 
§8. Övriga frågor
Inga övriga frågor.

§9. Nästa möte
Datum: 14/2  
Tid: 18:00
Plats: Teams

§10. Mötets avslutande

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid pennan för dagens möte

Monica Enqvist


